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Liikuntatoimen ajankohtaiset asiat

1.1 Hovin Frisbeegolf rata
– Talkoilla rakennetaan, töitä on paljon vielä tekemättä. 

– KIITOS nykyiselle talkoo porukalle. 

– Keväällä kannattaisi FB- porukan oikeasti ottautua
talkoisiin. Tällä vauhdilla rata on vasta syksyllä 2023 
valmis. 

1.2 Urheilukentän perusparannus
– Tämän vuoden työt tehty →muutamia yllättäviä asioita tullut eteen

– Valmis heinäkuun 2023 alkuun mennessä 

– Avajaiskisa yksi Kiuruveden 150 – juhlavuoden tapahtuma 

1.4 Kuntoportaat
– Odottaa tekijäänsä 

– Oma vastuu raha (20 000 €) siirretty  vuodelle 2024

1.5 Kiuruveden vuoden 2022 liikuttaja 
– Pohjois-Savon Urheilugaalassa valitaan vuosittain Kiuruveden vuoden liikuttaja. 

Sivistyslautakunta valitsee vuosittain saajan. 

– Tee ehdotus kuka se voisi olla tulevina vuosina  

1.3 Liikuntahallin salin valaistus
– Vihdoin ledinä



Kiuruvesi 150- tapahtumatuki

• Kiuruvesi täyttää vuonna 2023 150 vuotta. 

• Yhdistyksillä on mahdollisuus hakea Kiuruvesi 150- tapahtumiin 
tukea.  

Kiuruveden kaupunki täyttää 150- vuotta vuonna 2023 -
Ajankohtaista - Kiuruveden kaupunki (kiuruvesi.fi)

https://www.kiuruvesi.fi/news/Kiuruveden-kaupunki-tayttaa-150--vuotta-vuonna-2023/dbdycpgg/6727f632-f6d4-4034-a79d-4351d762ba00


Sähkön hinta nousee. 
Miten energia saadaan 

tehokkuutta 
liikuntapaikoilla?

1. Latuvalot 

Palaa nykyisellään 7.30-21.00 (entinen 6-22)

2. Ledivalaistus Jäähalli ja liikuntahalli

- SAMMUTA AINA KUN LÄHDET SALISTA (myös yksittäiset lohkot) 

- liikuntahallin salin valojen sähkö lasku on 2,27 € / tunti 

- viikossa liikuntahallin käyttö koko sali on 70 h (159 €)

- Jos voisimme pelata ½ valoilla treenit ja yms. Niin säästäisimme 

helposti 70 € /vk,  280 € /kk 2500 €/vuodessa

3. Uimahallin sauna pois päältä oppilasuintien aikana 

4. Muita hyviä ideoita 



Sähkön hinnan nousu 
aiheuttaa 

käyttömaksuissa nostoa

Uimahallin pääsymaksut, (vuoden alusta)

- valmistelussa tällä hetkellä

* eriytetäänkö kuntosali ja uimamaksu omiksi?

* kausimaksuihin enemmän mahdollisuuksia 1 kk, 3 kk 

6 kk ja 12 kk

Voimailusalin maksu (vuoden alusta)

- nostopaineita myös salin laajennuksen vuoksi, 

- esitys, että hinta nousee 120 € kk (85 €)

Jäähallin jäämaksut (syksy 2023)

Liikuntahallin salimaksut (syksy 2023)



Hyväntekeväisuus 
lahjoitus

Kiuruveden liikuntaseurat ovat saaneet hyväntekeväisyys lahjoituksen 

nuorten urheilijoiden tukemiseen. 

Muutamien seurojen puheenjohtajien kanssa keskusteltu seuraavaa: 

(mitään ei päätetty)



Hyväntekeväisuus lahjoitus

1. Kaikki raha jaetaan, EI MITÄÄN HALLINNOLLISA KUSTANNUKSIA 

2. Ei hakua vaan urheiluseurat itse ehdottavat palkittavia 

3. Noin 900 € jaossa, jaetaan 3 henkilölle, 300 € on tuntuva ja koskettava 
lahjoitus, jos menee pienemmäksi niin häviääkö vaikutus?.

4. Jaetaan Kaupungin palkintojen, jaossa helmikuussa 2023 

5. Seuroista valitaan 3-5 + Batu tekemään päätös ja perustelemaan se 

6. Ajatus, että jaettaisiin rahat niitä oikeasti tarvitseville → huipulle 
tähtäävä urheilija, jolle/ perheelle tulee paljon kustannuksia, pitää olla 
pientä menestystä tai viitteitä lahjakkuudesta. 

7. Toivotaan saajilta (ei pakollista ) avointa esim. some päivitystä mihin 
rahat käytetty.

8. Jos hyväntekeväisyys jatkuu. voi saada avustuksen myös useammin 

9. Saajalla tulee olla Kiuruveden kaupungin liikunta elämään vahva sidos.

10.Onko alaikärajaa niin kuin kaupungin stipendeissä?? 



Ajanottolaitteisto

• Idea tullut kaupungille että yhdessä hankkisimme helpon 
ajanottolaitteiston seurojen käyttöön. 

• Tarjous pyydetty:

Medical Tech Oy/Sports & Fitness Company

Dashr valokenno laitteistosta 

→ ei johtoja 
→mahtuu yhteen salkkuun 
→ toimii kännykkäsovelluksella (ilmainen) 
→ pattereilla toimiva 

• Seurat osallistuvat hankintaan pienellä summalla, ketkä lähtee mukaan.









Muut asiat 

Sähköpostia 

Olisiko mahdollista saada uimahalliin lasten päivä wibit-radan merkeissä? 

Lapsille olisi kiva tapahtuma myös rusettiluistelu/luistindisco. Tapahtumassa voisi olla kahvila ja erilaisia pelejä.

Millainen käyttöaste on liikuntahallilla tai koulujen saleilla? Niiden vuokraaminen erityisesti lasten käyttöön on ollut 
tosi edullista. Tätä mahdollisuutta kannattaisi mainostaa enemmän.

”Paljon täällä on kyllä hyvää olemassa. Mahtavat puitteet liikkua ja mahdollisuuksia vaikka mihin.”


